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Адрес Carlo Donà di Roberto Donà 
Calle Barovier, 7 
30141 Murano Venezia

Телефон 0039 041 739257

Интернет www.carlodona.com

 

Год основания 1923

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Donà 

Manager 
Phone: 0039 041 739257  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We produce high quality tools for glass makers:

tweezers
straight shears
diamond shears
pipes and punties
crimps
molds
torches and hand torches
customized tools

Roberto Donà is a professional production consultant and will help you to plan your glass factory or glass studio. He is also your right contact for
budget planning and for give you advice and support.

He can help you choose the right tools for your job. It depends on the objects and the size of the objects you want to make. The right tool can
completely influence the creation of a piece.

A small example: the blades and body of the lifters change depending on the size and shape of the glass you are making. Each tool is specialized for
the technique that the glass master or glass artist wants to create.

Crystal production
sculpture
glass blowing
glass lamp production
glass bead production
Venetian style glass
and much more

The more you use the tools, the more comfortable you will become with them. The high quality will pay off in your work.

The Carlo Donà family business offer the production of individual tools, just contact us. 

Visit our website

powered by www.glassglobal.com



ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
The Carlo Donà family business was founded in 1923 and is a manufacturer of glass tools with 100 years of experience on the island of Murano.

Company Profile of Carlo Donà di Roberto Donà

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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